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Odens samfällighetsförening augusti 2018 

 

 

Asfalteringen fortskrider. De boende får beröm för hur vi har 

underlättat arbetet genom att hålla ytorna fria från bilar. 

Vi undersöker också om linjemålning av parkeringsplatser ingår. 

Styrelsen håller noga koll på föreningens likviditet, och håller öppet 

för att ta upp ett lån hos Länsförsäkringar bank för att säkerställa 

betalningsförmågan under kommande vinter. 

Vi har fortfarande inte lyckats lokalisera läckan i fjärrvärmesystemet.  

Vi har kontakt med Söder Rör AB för att lägga upp en åtgärdsplan. 

Pågår detta länge är det risk att radiatorerna tar stryk av syret i 

vattnet. En första åtgärd kan vara att montera in en vattenmätare i 

värmecentralen för att kunna mäta hur stor läckan är. Nästa steg kan 

bli att provtrycka ledningarna. Vi återkommer när vi har mer info. 

Kostnaden för eventuella åtgärder vet vi inte än. 

 

Nästa styrelsemöte blir den 23 sep. 

 

/Styrelsen 


